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PROTOKOLL från styrelsemöte i Kålle Bouleförening 2024-02-21 
 
Närvarande: Kenth Persson, ordf. 

Christer Halling, vice ordf. 

Agneta Ohlsson, sekr.  

Mona Persson, kassör 

  Marie Svanhög, ledamot 

  Conny Persson (adjungerad)  

  

Plats:  Klubbstugan i Torrekulla 

 

 

 
1. Mötet öppnas 

Ordföranden Kenth Persson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

2. Godkännande av dagordningen 

 Den föreslagna dagordningen godkändes. 

 

3. Genomgång och godkännande av föregående styrelseprotokoll 

Protokollet från styrelsemötet den 24 januari godkändes. 

  

4. Kassörens rapport 

Ekonomin är fortsatt god. 

 

5. Årsredovisning 

Mona mejlar årsredovisningen till Agneta, så att hon kan lägga ut den på 

hemsidan. 

 

6. Revision 

Revisionen är klar.  

 

7. Verksamhetsberättelse 

Godkändes och undertecknades av styrelsen. 
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8. Budget 

Agneta hade tagit fram fyra olika förslag. Styrelsen beslöt att presentera 

budgetförslag 4 på årsmötet. I det förslaget har vi tagit bort vårt deltagande i 

distriktsseriepelet och Lag-DM. Detta förslag visar en vinst på 500 kr.  

 

9. Dagordning och kallelse KÅL årsmöte 14 mars kl. 17.30 

Dagordningen inför årsmötet gicks igenom. Agneta skickar ut kallelse till 

årsmötet. 

 

10. Inkommande motioner 

 Inga 

 

11. Årsmöte GBBF 24 mars 

Eventuellt deltar någon/några från vår styrelse. 

 

12. Påsktävling 21 mars – priser, godispåsar m.m. 

Agneta fixar priser och godispåsar. Mona fixar påsktårta. Beslöts att se om vi kan 

hitta skedar på loppis i stället för att köpa engångsskedar. Blir billigare i längden. 

Mona och Agneta kollar. 

 

13. DM-tävlingar 

Ann-Sofie, Sven-Erik och Christer deltar i Lag-DM, som spelas i Boulecenter 

Majvallen lördagen den 24 februari. Anmälningsavgiften 150 kr/deltagare 

debiteras klubben. Deltagarna betalar in anmälningsavgiften till klubbens 

bankgiro. 

 

14. Distriktsseriespelet 

 Beslöts att avstå från distriktsseriespelet i år. 

 

15. Träning 

Vi behöver träna lägg och skytte. Förslagsvis 20–30 minuter måndagar, när 

utomhussäsongen börjar. Förslag om att återuppliva läggtävlingen samt lägg-

skyttetävlingen.  

 Agneta tar upp detta på årsmötet.  
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16. Parkeringen Torrekulla 

Vi har lämnat ett yttrande till Mölndals stad angående en entreprenör som vill 

anlägga ställbilar på parkeringen vid våra boulebanor. Vi avvaktar deras svar. 

 

17. Medlemssituationen 

 Inga nya medlemmar på ingång. 

 

18. Övriga frågor 

Christer påminde om att klubben fyller 25 år i år. Vi får fundera på hur vi ska fira 

det. 

 Ny klubb i vårt distrikt: Brända Tomtens Boulesällskap, Mölndal. 

 

19. Avtackning 

 Marie Svanhög, som lämnar styrelsen, avtackades med en blomma och choklad.  

 

20. Nästa möte 

 Äger rum i klubbstugan i Torrekulla onsdagen den 3 april kl. 12.00. 

 

21. Mötet avslutas 

 Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet:    Justeras: 

 

Agneta Ohlsson    Kenth Persson 

Sekr.    Ordf.  
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